
 

ZAPISNIK 

sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Sukošan održane 11. lipnja 2024. godine, s početkom u 20,30 sati 

u Općinskoj vijećnici Općine Sukošan. 

NAZOČNI: Mojmir Torbarina, Tomislav Dražić, Željko Števanja, Marijana Rogoznica, Ante Martinović, 

Stipana Banić, Robert Dijan, Darko Smolić-Ročak, Antonija Mitrović, Tony Šime Gašparović, Milan Ročak 

i Marko Baričić. 

ODSUTNI: Marino Brkić. 

OSTALI NAZOČNI: Načelnik Općine Sukošan Ante Martinac i direktorica komunalnog društva „Zlatna 

luka Sukošan“ d.o.o. Katarina Bebek. 
 

D N E V N I   R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 23. sjednice Općinskog vijeća, 

2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sukošan za 2023. godinu,  

3. Godišnji financijski izvještaj komunalnog poduzeća „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. za 2023. 

godinu, 

4. Odluka o uporabi dobitka komunalnog poduzeća „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. za 2023.godinu,  

5. Odluka o dodjeli dozvole na pomorskom dobru, 

6. Zaključak o suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić „Zlatna lučica“ za pedagošku godinu 

2024/25, 

7. Zaključak o suglasnosti na Pravilnik o dopuni  Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu 

rada Dječjeg vrtića  Zlatna Lučica  Sukošan, 

8. Razno. 

 

Predloženi dnevni red  jednoglasno je usvojen ( 12 glasova). 

 

Ad.1. 

Zapisnik sa 23. sjednice Općinskog vijeća usvojen je jednoglasno ( 12 glasova). 

Ad.2. 

Načelnik Ante Martinac navodi da godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sukošan za 2023. godinu 

nema većih razlika u odnosu na usvojene izmjene i dopune Proračuna za 2023.godinu. U dostavljenim 

materijalima je sve detaljno pojašnjeno. 

Vijećnik Ante Martinović primjećuje da su ostvareni indexi približni 100%, međutim postoje određene stavke 

kojima je indeks ispod 30%, kao primjer navodi stavke izrada projektne dokumentacije, javna 

rasvjeta…Načelnik Ante Martinac navodi da neke stavke nisu realizirane ali su ugovorene, napomenuo je da 

se troškovi ne mogu uvijek točno predvidjeti. Vijećnik Ante Martinović nastavlja te navodi da je po njegovom 

mišljenju višak prihoda poslovanja prevelik, načelnik Ante Martinac se uključuje te želi napomenuti da  je u 

2023.g  samo od prodaje zemljišta  ostvaren prihod 1.200.000,00 eura, riječ je  o sredstvima koja će se utrošiti 

na izgradnju obale u Maloj Makarskoj. Naglasio je kako će se višak sredstva rasporediti na određene stavke 

što će biti vidljivo u izmjenama i dopunama proračuna za 2024.g. 

Vijećnik Mojmir Torbarina primjećuje da su najznačajniji izvori financiranja prihodi od  prodaje zemljišta te 

prihodi od zaduživanje, te ga zanima jeli  postoji neka solucija da se to izbjegne. Načelnik Ante Martinac želi 

naglasiti da je svako kreditno zaduženje planirano u Proračunima, te je Općinsko vijeće o tome donijelo 

odluku. U 2024 g. zatvaraju se 2 kredita. Također je napomenuo da su se Općina Sukošan kreditno zaduživala  

kako bi se redovno isplatili izvođači radova  dok se ne isplate sredstva iz EU. Smatra da će kreditna zaduženja 

uvijek biti aktualna kako na razini države tako i na razini lokalne samouprave kako bi poslovanje bilo 

stabilno. Također je istaknuo da je Općina Sukošan odgovorno svoje kreditne obveze ispunjava te da nikad 

nije dovedena u situaciju da zbog kredita ne može redovno poslovati i redovno financirati sve svoje obveze. 

Vijećnik Mojmir Torbarina se uključuje te hipotetski pita što kada se sva zemljišta prodaju, znači li to da 

Općina Sukošan neće imati kapitalnih investicija jer nema raspoloživih terena za prodaju, na što načelnik 

odgovara da Općina Sukošan ima puno vrijedne imovine, međutim želi naglasiti kako je uvijek najteže 

donijeti odluku o prodaji te da je u ovom mandatu predložena samo jedna odluka o prodaji zemljišta u Tustici 

od čijih će se sredstava izgraditi obala u Maloj Makarskoj. Vijećnik Mojmir Torbarina na koncu želi naglasiti 

da opozicija ima pravo propitkivati, što ne znači da ne podržava poziciju u nekim situacijama te da je njegovo 

pitanje išlo u smjeru jeli se možda može drugačije. Vijećnik Darko Smolić-Ročak se uključuje te želi podržati 

načelnika budući smatra da vrijednosti nekretnina rastu te da je bolje zemljište imati u vlasništvu dok su s 

druge strane krediti podignuti po niskim kamatnim stopama. Napomenuo je da je njegova glavna zadaća bila, 



za vrijeme dok je bio zamjenik općinskog načelnika,  rješavati imovinsko-pravne odnose  Općine Sukošan, 

te da je  u to vrijeme Općina Sukošan uknjižila 305 000 m2 zemljišta u svoje vlasništvo na području Tustice, 

10g su se vodili sporovi protiv RH i Hrvatskim šumama. Istu situaciju vidimo i u Debeljaku, jedino je 

izgubljen  spor koji je Općina Sukošan vodila protiv obitelji Jerak, Labus i dr. a riječ je oko cca 130 000 m2 

te smatra da bi to trebala biti tema slijedećih sjednica. 

Vijećnik Ante Martinović pita jesu li sva sredstva koje je  Općina Sukošan ostvarila iz EU fondova isplaćena, 

na što načelnik Ante Martinac odgovara da još nije isplaćen dio sredstva za Dječji vrtić u Gorici i mali dio 

sredstava za projekt širokopojasnog interneta. Vijećnik Ante Martinović pita jesu li isplaćena sredstva za 

izgradnju obalnog zida na području Barbira od strane nadležnog ministarstva o čemu je bila riječ na ranijim 

sjednicama, na što načelnik navodi  da je ove godine ostvareno cca 130.000,00 eura od strane ministarstva 

za izgradnju dijela obale u Maloj Makarskoj. Želio je napomenuti da EU fondovi  ne sufinanciraju obalna 

područja, plaže i sl. već samo lučka područja. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sukošan za 2023. godinu usvojen je jednoglasno (12 

glasova). 

Ad.3. 

Direktorica komunalnog društva „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. Katarina Bebek, u kraćim crtama se osvrće na 

Godišnji financijski izvještaj komunalnog poduzeća „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. za 2023. godinu navodeći 

da ukupni prihodi iznose 777.758,13 eura dok su ukupni rashodi 766.947,77 eura, porez na dobit iznosi 

1.516,77  eura što dovodi do rezultata od ostvarene dobiti  od 9.293,59 eura. Nakon kraćeg obrazlaganja 

direktorice riječ je dobio vijećnik Ante Martinović koji se osvrće na kratkoročna potraživanja/ potraživanje 

od kupaca te ga zanima na što se to konkretno odnosi budući je riječ o većem iznosu koji se nije uspio smanjiti 

u godinu dana pa je tako za 2022. iznosio 91.808,88 eura dok je za 2023.g 92.114,91 euro. Direktorica 

odgovara da ne zna na što se stavka konkretno odnosi, komunalno poduzeće kredita nema, pretpostavlja da 

je riječ od starijim dugovima koji se ne mogu naplatiti. Predsjednik Općinskog vijeća predlaže da direktorica 

naknadno pripremi odgovor na postavljeno pitanje te ga dostavi vijećniku. 

Godišnji financijski izvještaj komunalnog poduzeća „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. za 2023. godinu, 

usvojen je jednoglasno (12 glasova). 

Ad.4. 

Odluka o uporabi dobitka komunalnog poduzeća „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. za 2023.godinu, usvojena 

je jednoglasno ( 12 glasova). 

Ad.5. 

Načelnik Ante Martinac navodi da je na traženje nekolicine ponovno proveden javni natječaj za dodjelu 

dozvole na pomorskom dobru za obavljanje djelatnosti - štand, za koji  na prvom natječaju nije pristigla niti 

jedna ponuda. Na ponovljeni natječaj pristigle su  dvije ponude te je kao najpovoljnija izabrana 

ŠKATULICA, obrt za trgovinu suvenira s ponuđenim iznosom od 2.515,00 eura godišnje. 

Odluka o dodjeli dozvole na pomorskom dobru usvojena je jednoglasno (12 glasova). 

Ad.6. 

 Načelnik Ante Martinac navodi da je Upravno vijeće Dječjeg vrtića „Zlatna lučića“ donijelo je Plan upisa 

djece u Dječji vrtić za 2024/2025, na koje je sukladno statutu Dječjeg vrtića „Zlatna lučica“ Općinsko vijeće  

dužno dati suglasnost. Predsjednik Općinskog vijeća se uključuje te ga zanima jesu li sva djeca koja su 

predala zahtjev za upis i upisana, na što načelnik Ate Martinac odgovara da su sva djeca, sa područja Općine 

Sukošan upisana, te da ukoliko ostane upražnjenih mjesta upisuju se djeca iz ostalih lokalnih samouprava. 

Također je želio naglasiti da djeca koja dolaze iz drugih općina  plaćaju punu cijenu, dok Općina Sukošan 

subvencionira samo djecu sa područja Općine Sukošan. 

Vijećnik Mojmir Torbarina zanima kako se postupa u situacijama kada nema slobodnih mjesta u vrtiću za 

sve koji su podnijeli zahtjev za upis, na što članica Upravnog vijeća Dječjeg vrtića, Stipana Banić navodi da 

postoje propisani kriteriji  bodovanja. Načelnik još jednom napominje da su sva djeca sa područja Općine 

Sukošan upisana te da Dječji vrtić „Zlatna lučica“ ima kapacitet da primi  svu djecu sa područja Općine 

Sukošan u narednih 10g. 

Zaključak o suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić „Zlatna lučica“ za pedagošku godinu 2024/25 

usvojen je jednoglasno (12 glasova). 

Ad.7. 

Načelnik Ante Martinac navodi da se predloženom dopunom mijenja članak 18. Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Zlatna Lučića Sukošan  na način da se dodaje novo radno mjesto u 

kuhinji – Glavni kuhar. 

Zaključak o suglasnosti na Pravilnik o dopuni  Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića  Zlatna Lučica  Sukošan, usvojen je jednoglasno (12 glasova). 



 

  Ad.8. 

- Vijećnik Milan Ročak pita u kojoj je fazi kupnja prikladnog automobila koji će prevoziti hranu iz 

Dječjeg vrtića u Sukošanu u ostale podružnice. Smatra da je to bitna stavka  te da automobil mora 

biti po načelima HACCP sustava jer se može desiti da se hrana pokvari što može dovesti do 

problema. 

Načelnik Ante Martinac odgovara da koliko je on upoznat, provedena javna nabava za kupnju.  Želio 

je naglasiti da Općina Sukošan nikad nije štedjela na predškolskom odgoju. 

- Vijećnik Milan Ročak navodi da su ceste kako u Sukošanu tako i u Debeljaku uništene zbog prolaska 

teretnih vozila, smatra da bi se barem na lokalne ceste preventivno mogli postaviti znakovi koji 

ograničenja mase vozila. Smatra da o tome treba malo razmisliti. Načelnik Ante Martinac navodi da 

se apsolutno slaže da su ceste uništene te navodi da će ići obnova i rekonstrukcija cesta za što postoji 

mogućnost financiranja iz EU fondova, u Sukošanu će se ceste rekonstruirati kroz izgradnju 

kanalizacije.  

- Vijećnik Darko Smolić Ročak želi prenijeti zahvale gosp. Mladena Rogoznice što se žurno postupilo 

po njegovom zahtjevu za kupnju povlaštenog terena za hrvatske branitelje. 

- Vijećnik Darko Smolić Ročak je mišljenja da se treba urediti ulaz  u Sukošan, na križanju ceste 

prema ulici Kosmatac  koji je u vlasništvu Općine Sukošan.  

- Vijećnik Darko Smolić-Ročak želi istaknuti kako Općinski savjetnik iz Gorice javno publicira da se 

oko njega vodi kriminalna istraga te da će završiti u zatvoru, zato želi pitati od kuda savjetniku takve 

informacije, na što načelnik navodi da o tome ne zna ništa te da insinuacije uvijek postoje. 

- Vijećnik Ante Martinović pita kada se krenuti radovi oko odvodnje i što je sa projektom proširenja 

Osnovne škole Sukošan, na što načelnik Ante Martinac odgovara da je za odvodnju provedena javna 

nabava, ovih dana bi trebala biti donesena odluka o odabiru izvođača radova. Vjeruje da će se s 

radovima krenuti koncem turističke sezone. Za proširenje Osnovne škole u Sukošanu su napravljeni 

troškovnici kao i izvedbeni projekt  te se čeka raspisivanje natječaja, sredstva su osigurana iz EU 

fondova te bi slijedeće godine trebalo krenuti sa radovima. 

- Vijećnik Mojmir Torbarina navodi da je na prijašnjim sjednicama bilo rečeno kako će se vijećnicima 

dostaviti točna geolokacija plaža u Tustici. Vijećnik Milan Ročak se uključuje te navodi da je registar 

koncesija javno objavljen a iz kojeg se mogu vidjeti točne koordinate. Načelnik Ante Martinac 

navodi da će direktorica Komunalnog poduzeća točno dostaviti koje je područje Tustice pod 

koncesijom.  

 

            Rasprave više nije bilo pa predsjednik zaključuje sjednicu u 21:20 sati. 

Sjednica je tonski snimana i tonski snimak je pohranjen u JUO Općine Sukošan. 

 

                   Zapisničar:                                                                                           Predsjednik OV: 

Lucija Dijan Lonić, bacc. admin.publ                                                      Tomislav Dražić dipl.ing 

 


